
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 1/2016 
STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: onsdag 27 januari 2016    kl. 15.00 – 16.00   

 

Plats: Sammanträdesrum Stockholm/London, Götalandsvägen 230 hus 25, Älvsjö 

 

Justerat: 2016- 
 

Dolores Back 

   

Eva Söderbärj 

  

Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP ledamot 

Mikael Ståhl   STHIF adjungerad 

----------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 
Susanne Qwist DHR  ledamot 

Leif Holmgren HSO ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Ej meddelat frånvaro 
Robin Slätt  HSO ledamot 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Olof Öhman   Förvaltningschef 

Robert Sköld   Avdelningschef 

Maria Klavdianou-Lundell Planerare 

Lennart Öström   Administratör 

Roger Karlsson  Enhetschef 

Erik Odenlid   Enhetschef 

 

§ 1 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes  

§ 2 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt Eva Söderbärj utsågs att justera protokollet. 

§3 
Anmälan av årets protokoll och av ojusterade protokoll 
Rådet fick årets justerade och ojusterade protokoll – protokollet den 10/12 justerades. Protokollet 

12/11 justerades av Dolly, fattas Susanne. 

 
 
 
 
 
 



 

 

§4 
Genomgång av nämndärenden inför idrottsnämndens sammanträde 2/2-
2016 
 
Förvaltningschef Olof Öhman gick igenom och informerade om aktuella ärenden till 

idrottsnämndens sammanträde den 2/2. Han tog bl.a. upp verksamhetsberättelen, som delades 

ut på mötet. Rådsledamöterna går igenom den till nästa möte då den behandlas igen . 

Planerna på en skridsko/bandyhall vid Tallkrogen läggs ner och ersätts av anläggning vid 

Gubbängens BP. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

§5 
Föredragning av ombyggnationen av Medborgarhuset 
Maria Klavdianou-Lundell planerare på idrottsförvaltningen gjorde en föredragning av planerna på 

ombyggnationen av Medborgarhuset. Huset och badet kommer att stänga vid midsommar i år 2016 

och sedan vara stängt för ombyggnad i tre år. Jan Delvert undrar om FH rådet kommer att kunna vara 

med under processen men Maria hänvisar här framförallt till Fastighetskontorets FH råd. 

Efter ombyggnaden kommer badet bli mer tillgängligt. Omklädningsrummen kommer att ligga i ett 

plan och omklädningsrum för personer med funktionsnedsättning tillskapas. 

 

 

 

§6 
Föredragning av utbyggnaden av Hagastaden 
Maria Klavdianou-Lundell planerare på idrottsförvaltningen gjorde en föredragning av planerna på 

Hagastaden. 

Enligt de mycket preliminära planerna planeras en hall nära Wennergren Center och Brunnsviken. 

 

§7 
Årshjulet 
Ordföranden Dolores Back presenterade den årsplanering i form av ett årshjul som tagits fram av 

HSO. Hjulet är en bra grund som HSO ser att samtliga råd arbetar efter. 

 

 

§8 
Balanslistan  
Balanslistan gicks igenom och Roger Karlsson skall till kommande sammanträde den 9/3 presentera 

de åtgärder som gjorts vad gäller den fysiska tekniska planeringen.  

 

§9 
Övriga frågor 
 
Beslutas att sammanträdet 7/4 flyttas till den 12/4 med lokal stadshuset.  

 
Synpunkter från utövare av vattengympa på Beckomberga simhall. Det är inte bra med krock av 

babysim och rörelsehindrade utövare av vattengymnastik. Bägge grupperna nyttjar det gemensamma 

omklädnings rummet. En olycka händer lätt när de små barnen ligger på madrasser på golvet 

samtidigt som de vattengymnastiserande skall ta sig fram och åter från badet till 

omklädningen/duscharna med kryck käppar, rullatorer samt rullstolar. Ärendet lämnas över till 

Robert Sköld som tar tag i detta. Det rör bokning på måndagar 12-14.Skrivelsen bifogas protokollet. 

 



 

 

Leif Holmgren har följande medskick till mötet; det saknas duschstolar med rätt lutning samt och bad 

britsar för både herr och dam sidan på Beckomberga simhall. Robert Sköld tar även tag i denna fråga. 

Mailet bifogas protokollet. 

HSO håller utbildning 

7 mars: utbildningsseminarium för ledamöterna i stadens funktionshinderråd 
Inbjudan sänds ut under februari. 

 

Mikael Ståhl som varit adjungerad till rådet lämnar rådet pga. ändrade arbetsuppgifter. 

 

 

 

 

 
Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden mötet. 
 

 

Erik Odenlid  

 

Sekreterare funktionshindersrådet 

 

Älvsjö 2016-01-28 

 

 

 


